



CM Newsletter – SEP

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In August, our children learned about respect. When we show respect to others, others will see it as a reflection of Jesus in us. At the same time, we also show our respect to God when we respect the people God created. We should treat others the way we want to be treated. In the month of September, the children will learn about how Jesus demonstrated friendship in the Bible – by laid down “His” life for us. He died on the cross because of love and for us to have eternal life.

Many blessings,

[Please Scan QR Code for Registration Form](#) →



Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

9/03	God will destroy Babylon	Isaiah 13: 1 - 20
9/10	God will rule over all	Isaiah 18: 1 - 5
9/17	God will bless the humble	Isaiah 22: 15 - 24
9/24	God will make Israel fruitful	Isaiah 27: 1 - 13

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & Under	Super Kids	“Be strong and courageous. Do not be afraid...for the Lord your God goes with you.” Deuteronomy 31:6
K - 5 th Grade	Lunchroom Friendship	John 13:34 , “A new command I give you: Love one another. As I have loved you, so you must love one another.

Upcoming Events

9/03	Movie – No Sunday school due to Labor Day Long Weekend
9/10	New Sunday School Year – Start of the new Sign in & out bar code system Nursery Room – “Mommy and Me” program for 12 weeks through the end of November
9/17	Promotion – Sunday Presentation of the Bible to 3 rd Grade class
9/24	Birthday Celebration – For July, August, and September in the CM worship room after lunch.



CM Newsletter – SEP

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In August, our children learned about respect. When we show respect to others, others will see it as a reflection of Jesus in us. At the same time, we also show our respect to God when we respect the people God created. We should treat others the way we want to be treated. In the month of September, the children will learn about how Jesus demonstrated friendship in the Bible – by laid down “His” life for us. He died on the cross because of love and for us to have eternal life.

Many blessings,

[Please Scan QR Code for Registration Form](#) →



Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

9/03	God will destroy Babylon	Isaiah 13: 1 - 20
9/10	God will rule over all	Isaiah 18: 1 - 5
9/17	God will bless the humble	Isaiah 22: 15 - 24
9/24	God will make Israel fruitful	Isaiah 27: 1 - 13

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & Under	Super Kids	“Be strong and courageous. Do not be afraid...for the Lord your God goes with you.” Deuteronomy 31:6
K - 5 th Grade	Lunchroom Friendship	John 13:34 , “A new command I give you: Love one another. As I have loved you, so you must love one another.

Upcoming Events

9/03	Movie – No Sunday school due to Labor Day Long Weekend
9/10	New Sunday School Year – Start of the new Sign in & out bar code system Nursery Room – “Mommy and Me” program for 12 weeks through the end of November
9/17	Promotion – Sunday Presentation of the Bible to 3 rd Grade class
9/24	Birthday Celebration – For July, August, and September in the CM worship room after lunch.



兒童部月刊 - 九月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

在八月份, 孩子們學習了關於尊重的課程, 並以此反映了我們在基督裡有的品格。當我們尊重上帝所造的人時, 同時也表現出敬畏上帝的心。我們教導孩子想要別人怎麼對自己, 你要先學會怎麼去對待別人。

這個月, 孩子們將會更多地了解在聖經中耶穌如何看待友誼。當祂為我們捨去自己的生命時, 祂向我們展現了祂偉大的愛, 我們是祂的朋友。祂因愛我們而死在十字架上, 為要讓我們得永生。

主恩滿溢

請掃描右方二維碼開啟註冊單→



Ruth - 兒童部主任

主日信息

9/02	神要毀滅巴比倫	以賽亞書 13: 1- 20
9/09	神統管世上的一切	以賽亞書 18: 1 - 5
9/16	神祝福謙卑的人	以賽亞書 22: 15 - 24
9/23	神使以色列發芽開花; 他們的果實必充滿世界。	以賽亞書 27: 1 - 13

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班以下	Super Kids	你們當剛強壯膽, 不要害怕, 也不要畏懼他們, 因為耶和華—你的神和你同去。他必不撇下你, 也不丟棄你。 申命記 31: 6
幼稚園到五年級	Lunchroom Friendship	我賜給你們一條新命令, 乃是叫你們彼此相愛; 我怎樣愛你們, 你們也要怎樣相愛。 約翰福音 13: 34

當月活動

9/03	電影欣賞 - 國殤日長周末沒有兒童主日學。
9/10	新學年開始, 開始使用新的條碼簽進簽出系統。 在嬰幼室開始“媽咪與我”的課程, 為期 12 週直到 11 月底。
9/17	頒發聖經給三年級學生
9/24	慶生會 - 七, 八, 九月生日慶祝, 午餐後在兒童敬拜教室舉行



兒童部月刊 - 九月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

在八月份, 孩子們學習了關於尊重的課程, 並以此反映了我們在基督裡有的品格。當我們尊重上帝所造的人時, 同時也表現出敬畏上帝的心。我們教導孩子想要別人怎麼對自己, 你要先學會怎麼去對待別人。

這個月, 孩子們將會更多地了解在聖經中耶穌如何看待友誼。當祂為我們捨去自己的生命時, 祂向我們展現了祂偉大的愛, 我們是祂的朋友。祂因愛我們而死在十字架上, 為要讓我們得永生。

主恩滿溢

請掃描右方二維碼開啟註冊單→



Ruth - 兒童部主任

主日信息

9/02	神要毀滅巴比倫	以賽亞書 13: 1- 20
9/09	神統管世上的一切	以賽亞書 18: 1 - 5
9/16	神祝福謙卑的人	以賽亞書 22: 15 - 24
9/23	神使以色列發芽開花; 他們的果實必充滿世界。	以賽亞書 27: 1 - 13

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班以下	Super Kids	你們當剛強壯膽, 不要害怕, 也不要畏懼他們, 因為耶和華—你的神和你同去。他必不撇下你, 也不丟棄你。 申命記 31: 6
幼稚園到五年級	Lunchroom Friendship	我賜給你們一條新命令, 乃是叫你們彼此相愛; 我怎樣愛你們, 你們也要怎樣相愛。 約翰福音 13: 34

當月活動

9/03	電影欣賞 - 國殤日長周末沒有兒童主日學。
9/10	新學年開始, 開始使用新的條碼簽進簽出系統。 在嬰幼室開始“媽咪與我”的課程, 為期 12 週直到 11 月底。
9/17	頒發聖經給三年級學生
9/24	慶生會 - 七, 八, 九月生日慶祝, 午餐後在兒童敬拜教室舉行